
Протокол № 2 

 

засідання Ради роботодавців ВСП «Первомайський фаховий коледж 

Національного університету кораблебудування імені адмірала Макарова 

24.10.2024 р. 

Присутні члени Ради : Костюкова Т.І.- голова Ради; 

Від секції Ради  «Автомобільний транспорт»: Жирний С.М, Обертун А.В.  

Від секції Ради «Галузеве машинобудування»: Ващук А.А., Чабанов І.І., 

Ісаєнков С.Є. 

Секретар Ради: Горобець В.В. 

 

Запрошені на засідання Ради: 

- Ясінський Володимир Валерійович,  

директор з виробництва і продажу ТДВ «Дизельмаш-КГУ» 

- Малютін Павло Володимирович, 

заступник директора коледжу з навчальної роботи;  

- Кизима Віталій Володимирович, 

 завідувач відділення «Двигуни та автомобілі», голова проєктної групи ОПП 

«Автомобілі та автомобільне господарство»; 

- Манзюк Василь Миколайович, 

 голова циклової комісії «Обслуговування автомобілів та виробництва двигунів», 

голова проєктної групи ОПП «Виробництво, сервісне обслуговування та 

експлуатація двигунів внутрішнього згоряння»; 

- Кошутська Вікторія Олександрівна, 

 завідувачка навчально-виробничої практики 

- Гиль Олексій Олексійович,  

завідувач навчально-методичної лабораторії  

- Капацина Ірина Володимирівна, 

 



керівник підрозділу із забезпечення якості освітньої діяльності коледжу; 

- Горобець Вікторія Володимирівна, фахівець з профорієнтації випускників 

ВСП «ПФК НУК імені адмірала Макарова». 

Порядок денний  

 

1.Адаптація освітньо-професійних програм до вимог сучасного ринку праці. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 

1. Костюкову Т.І.- голову Ради роботодавців, яка проінформувала 

присутніх  про перспективи розвитку коледжу і задачі Ради роботодавців в розрізі 

участі в підготовці фахівців в коледжі, а також про важливість врахування 

рекомендацій та пропозицій роботодавців щодо структури підготовки фахівців, 

про зв'язок освітнього процесу з реальним виробництвом.  

УХВАЛИЛИ: 

Інформацію прийняти  до відома. 

Голосували: «за» - 6 

«проти»- 0 

        «утримались» -  0 

2. СЛУХАЛИ: 

  Малютіна П.В. заступника директора коледжу з навчальної роботи 

Доповідь «Адаптація освітньо-професійних програм до вимог сучасного ринку 

праці». 

 Зокрема в доповіді було відзначено що: 

- співпраця з роботодавцями є невід'ємною частиною забезпечення якості 

освітньої діяльності. Запропоновані основні напрями співпраці: 

- перше: передбачає експертну оцінку роботодавців освітньо-професійної 

програми в розрізі освітніх компонентів, їх змісту, з урахуванням потреб 

виробництва; 

- друге: ознайомлення студентів з новітніми технологіями під час 

проходження практик, проведення екскурсій на підприємстві або виїзних занять 

на підприємстві з фахових дисциплін; 



- наступне: передбачає співпрацю з роботодавцями у формуванні цілей і 

завдань практичної підготовки, сприяння підбору інформації для курсового та 

дипломного проєктування, а також стажування та підвищення кваліфікації 

викладачами на підприємстві; 

- далі: участь роботодавців в засіданнях циклових та екзаменаційних 

комісіях, радах роботодавців, зустрічі з майбутніми випускниками з метою 

інформування щодо передових технологій на виробництві; 

- останнє: з метою забезпечення якісного освітнього процесу коледж і 

роботодавці повинні виступати як рівноправні взаємовигідні партнери.  

Для цього пропоную застосовувати всі зручні засоби комунікації.  

 

          ВИСТУПИЛИ: 

 

1.Манзюк В.М.- голова проєктної групи ОПП «Виробництво, сервісне 

обслуговування та експлуатація двигунів внутрішнього згоряння», який 

наголосив актуальності можливих змін та доповнень до освітньо-професійної 

програми «Виробництво, сервісне обслуговування та експлуатація двигунів 

внутрішнього згоряння». 

2. Ващук А.А., член Ради роботодавців, директор ТДВ «Моторист», який 

запропонував розширити взаємодію Коледжу з реальним виробництвом, з 

врахуванням умов воєнного стану, що діє в країні. Вказав на можливі форми 

взаємодії та співпраці Коледжу та промислових підприємств міста та регіону. 

3. Кизима В.В.  завідувач відділення «Двигуни та автомобілі», голова 

проєктної групи ОПП «Автомобілі та автомобільне господарство», який 

висвітлив проблеми пов’язані з реалізацією освітньо-професійної програми 

стосовно проведення занять безпосередньо на виробництві, проведенні майстер-

класів, обмеженості матеріальної бази коледжу.  

4. Обертун А. В. член Ради роботодавців,  керівник підприємства «ФОП 

«Обертун А.В.» (СТОА), який акцентував увагу присутніх на беззаперечній 

важливості  співпраці закладу освіти з реальним виробництвом, підвищенні якості 

підготовки фахівців за рахунок придбання практичних вмінь і навичок на 



виробництві під час проходження практик. Характеризував ОПП «Автомобілі та 

автомобільне господарство» як вдало складену в коледжі програму підготовки 

фахівців. 

5. Гиль О.О. завідувач навчально-методичної лабораторії. Звернувся до 

присутніх з питання завдань співпраці з роботодавцями в розрізі запровадженого 

Єдиного державного кваліфікаційного іспиту, як форми атестації випускників   за 

спеціальністю 274 Автомобільний транспорт.     

        6. Ясінський В. В., директор з виробництва і продажу ТДВ «Дизельмаш-

КГУ» який в своїй промові наголосив про важливість і актуальність підготовки 

фахівців за спеціальністю «Галузеве машинобудування» та нагальні потреби 

підприємства в кваліфікованих кадрах, схвально відгукнувся про ОПП 

«Виробництво, сервісне обслуговування та експлуатація двигунів внутрішнього 

згоряння» та багаторічну співпрацю коледжу та підприємства. 

7. Кошутська В. О., завідувачка навчально-виробничої практики яка 

висвітила питання щодо ефективності практичного навчання: досвід і 

рекомендації для покращення результатів за рахунок  співпраці з роботодавцями. 

8. Капацина І. В., керівник підрозділу із забезпечення якості освітньої 

діяльності коледжу. Сконцентрувала увагу присутніх на забезпеченні 

відповідності програмних результатів навчання запитам сучасних підприємств. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Спільну роботу, ради роботодавців та Коледжу  щодо адаптації 

освітньо-професійних програм «Виробництво, сервісне обслуговування та 

експлуатація двигунів внутрішнього згоряння» і «Автомобілі та автомобільне 

господарство» до вимог сучасного ринку праці вважати задовільною. 

2. Визнати освітньо-професійні програми «Виробництво, сервісне 

обслуговування та експлуатація двигунів внутрішнього згоряння» і «Автомобілі 

та автомобільне господарство» такими, що відповідають сучасним вимогам ринку 

праці. 



3. Спільно з керівництвом коледжу розробити план основних заходів 

щодо співпраці закладу освіти з підприємствами та СТОА щодо інтенсифікації 

співробітництва. 

Відповідальні Обертун А.В.,Ващук А.А. 

Термін листопад 2024 року. 

Голосували: «за» -                  6 

«проти»-            0 

«утримались» - 0 

 

 

Голова Ради роботодавців                                Тетяна КОСТЮКОВА 

 

 

 

Секретар                                                             Вікторія ГОРОБЕЦЬ 

 

  

 

 

 

 

 

 


